
 

 
 
 

Generalforsamling: 28/9-2021 kl 19  
 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og referent. 
Dirigent: Mogens Gammel Pedersen Referent: Martin Sand Päevatalu 

 
2. Orientering om tilstedeværelse, stemmeberettigede medlemmer samt fuldmagter 

Alle fremmødte er stemmeberettigede 
 

3. Bestyrelsens beretning ved formanden eller dennes stedfortræder. 
 
Alle har haft det svært med at være aktive pga. Corona.  
 
Borgerne har haft ønske om en Hundeskov. Borup har fået bevilliget penge. EjbyBF 
er i proces for 3. gang ved at foreslå grunde. 
 
Trafikken på Spanagervej er svær at finde en løsning på (der er forslag om at få alle 
busser til at ankomme og forlader stedet på samme tid så de ikke skal forbi hinanden 
på vejen). (forslag om evt. at gøre Spanagervej ensrettet for busser). 
 
Moseprojekt: Kommunen har fortalt at vi skal søge fonde, herefter vil kommunen se 
på projektet. Projektet er dog besværliggjort af at der ud over kommunen er 40 
lodsejere som alle skal være med på ideen.  
 
Førstehjælpskursus: er ikke blevet afholdt pga. Corona. Løbeklubben vil gerne være 
med til at hverve deltagere.  
 
Støj fra Motorvejen: Kommunen mener ikke der er belæg for at der er kommet mere 
støj, men de har ingen målinger på det hverken før eller efter. I Borup skal der 
fældes træer som skal erstattes andetsteds, dette bliver genplantet ned mod toget.  
 
Motorvejen mod Bjæverskov støjer grundet afskrabning af de midlertidige striber fra 
vejarbejdet.  
 
Vilde Blomster: Der afventes resultater fra forsøget som ”bonderøven” har sat i 
værk. Danmarks Naturfredningsforenings lokalforening er interesseret i projektet. 



 

Evt. beplantning ved ”hundeskov”.  
 
Lyskrydset ved Gemsevej: Ønske om at lave det om så den er grøn indtil der trykkes 
på knappen for at gå over. Politiet vil ikke ændre dette, da de mener det er 
præventivt at holde den rød.  
 
RING 5: Selve ring 5 er taget af bordet, men korridoren er ikke ændret. Der er møde i 
folketingen den 14/12.  
 
Cykelstien: Pælene der var opsat, er blevet pillet ned igen, dette er normal praksis. 
Der har været udfordringen med fredning, men dette er der snart en løsning på.    

 
4. Valg af stemmetællere. 

Ulla Fougt og Mogens Werdelin 
 

5. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab ved kassereren eller 
dennes stedfortræder. 
 
Stedfortræder for René Birch: Michael Bang-Acton. Regnskabet blev godkendt. 

 
6. Beslutning om kontingent for det kommende år. 

 
Beslutningen for kontingentet bliver udskudt til 2022 

 
7. Forelæggelse af budget til godkendelse. 

 
Budget blev godkendt. 

 
8. Behandling af indkomne forslag. – Forslag til behandling på generalforsamlingen skal 

sendes til formanden senest 8 dage førend generalforsamlingen. 
 
Ingen indkommende forslag. 

 
9. Valg af Bestyrelse ifølge § 4.  

 
Følgende blev valgt; 
John Erik Hermann ( Næstformand ) 
Mogens Werdelin 
Mogens Jørgensen 
 
Valg af kasserer for 1 år blev: Michael 
 
Suppleanter blev genvalgt: 
Martin Päevatalu 
Hans Henrik Enger 

 
 



 

10. revisor. Dorthe Ingvorsen 
Revisorsuppleant blev: Mogens Gammel Pedersen 

 
11. Eventuelt 

 
Forslag om vælgermøde i medborgerhuset. (Emner: Ældreboliger, Køge-å-stien) 
27/10 kl 19:00 Vælgermøde 
 
Forslag om at lave ejbyvej gennem den gamle bydel smallere med dedikeret cykel 
afstribning for at undgå parkerede biler. 
 
Forslag til hundeskov ved kirkebjergvej 

 
 
 
 
 
 
 
______________________________  ____________________________ 
Dirigent: Mogens Gammel Pedersen  Referent: Martin Sand Päevatalu 


